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زیر سقف فوتسال

وحيد شمس��ايي مرب��ي - بازيكن تيم 
فوتس��ال تأسيس��ات دريايي درباره پيروزي 
تيمش مقابل ياسين پيشروي قم مي گويد: 
»ب��ه اين پي��روزي احتياج داش��تيم. در دو 
ب��ازي ابتدايي نيم فصل دوم فقط يك امتياز 
گرفته بوديم كه اص��اً خوب نبود. تيم هاي 
بزرگ كه بازيكن��ان بزرگ در اختيار دارند، 
س��خت است كه از بحران خارج شوند اما ما 
اي��ن كار را كرديم. مي دانيم تيم هايي مانند 
دبيري تبريز، مس س��ونگون، گيتي پس��ند 
اصفه��ان، ملي حفاري اه��واز كنار گوش ما 
رژه مي روند و اگر تعلل كنيم، كارمان خيلي 
سخت خواهد ش��د. من در دو سال گذشته 
س��ه قهرماني آوردم، در حالي كه توقعي از 
من نبوده اما حالا توقع از تأسيسات دريايي 
زياد اس��ت.« او درباره گل به خودي كه در 
اين بازي زد با كنايه مي گويد: »مي خواستم 
با گل به خودي كاري كنم كه اس��مم س��ر 

زبان ها بيفتد و همه من را بشناسند!« 
شمس��ايي درباره اظه��ارات خوراكچي 
كه گفته بود محروميتش مقابل تأسيس��ات 
دريايي به ضرر تيم هاي صدر جدول اس��ت 
اينط��ور مي گوي��د: »در م��ورد صحبت هاي 
خوراكچي حرفي نمي زنم. پنج ش��نبه بازي 
سختي مقابل ميثاق داريم، چون آنها تيمي 
هستند كه از دروازه تا جلوي زمين بازيكنان 

خوبي دارند و با هم هماهنگ هستند.«
درب��اره  فوتس��ال جه��ان  آق��اي گل 
دس��تور رييس جمهوري براي اعزام بانوان 
فوتساليس��ت به گواتمالا نيز مي گويد: »آنها 
بايد مي رفتند و اين نشان مي دهد كه رييس 
جمهوري مردمي ما و وزارت امور خارجه به 

ورزش دقت دارند.«
او درباره حذف تيم كاشي نيلو از ليگ 
برتر فوتسال مي گويد: »براي حضور در ليگ 
برتر بايد فيلترهايي وجود داش��ته باشد كه 

تيم ها وقتي وارد شدند نتوانند به راحتي از 
حضورش��ان در ليگ انصراف دهند. من در 
جايگاهي نيس��تم كه بگويم چه اتفاق هايي 
در تيم كاش��ي نيلو افتاده، ولي مي دانم كه 
يك عده جوان باتكليف ش��ده اند. جواناني 
كه مي توانس��تند در ابت��داي فصل انتخاب 
ديگري داشته باشند با تصميم كناره گيري 
كاش��ي نيلو از ليگ، وضعيت ش��ان مجهول 
مان��ده اس��ت. م��ن معتقدم لي��گ ما ليگ 
خوبي اس��ت، فقط حيف كه كاش��ي نيلو از 
ليگ حذف ش��د. م��ن دو روز پيش يكي از 
بازي هاي گذشته فوتسال بارسلونا و بنفيكا 
را كامل ديدم و فهميدم كه تيم بارس��لونا با 
آن همه ستاره جلوي بازيكناني كه الان در 
ليگ ما بازي مي كنند چيزي اضافه تر ندارد. 
فقط امكانات بيش��تري دارند و گرنه از نظر 
تكنيكي و هوش نمي توانيم بگويم كدام برتر 
هس��تند.« او درباره پخش نشدن بازي هاي 
ملي فوتس��ال از صداوس��يما مي گويد: »در 
اين مورد بايد بازيكن فوتس��ال صحبت كند 
كه جوان اس��ت و مي خواهد ديده شود. اگر 
وحيد شمسايي قرار بوده كه شناخته شود، 
ش��ده و اگر هم قرار نبوده كه هيچ، ولي من 
براي اين قشر ناراحت هستم و دوست دارم 
كه تعاملي بين فدراس��يون فو تبا ل، كميته  
فوتس��ال و صداوس��يما صورت گيرد. خوب 
اس��ت اگر بازي هاي فوتسال از طريق رسانه 
ملي پخش ش��ود، وقتي پخ��ش تلويزيوني 
داشته باشيم اسپانسر هم براي فوتسال پيدا 
مي شود.« شمسايي درباره مي گويد: »رباط 
 PCL صليبي خلفي پاي من پاره است و با
پاره در مسابقات آسيايي بازي كردم و لطف 
خدا باعث ش��د تي��م قهرمان ش��ود. وقتي 
بهترين بازيكن آس��يا و آقاي گل ش��ناخته 
ش��دم پايم مصدوم بود. بالاخ��ره افتخارات 

بدون سختي و دردسر نمي شود.« 

محمود خوراكچي سرمربي تيم فوتسال 
ميثاق درباره ش��رايط تيمش مي گويد: »در 
تعطياتي كه داش��تيم 9 روز بدنسازي انجام 
داديم و در اين مدت توانستيم بازيكنان را به 
لحاظ آمادگي جس��ماني به شرايط مطلوبي 
برس��انيم و اميدوارم در ادام��ه ليگ بتوانيم 

بازي ه��اي بهت��ري را ب��ه نماي��ش بگذاريم. 
اي��ن آخري��ن مصاحبه من پيش از مس��ابقه 
با تاسيس��ات خواهد بود. قصد داشتم بيشتر 
تمرك��ز كنم ت��ا براي بازي با تاسيس��ات كه 
صدرنشين جدول است آماده شويم. هميشه 
ب��ازي با تيم وحيد شمس��ايي جذاب اس��ت 
چ��را كه هم تي��م من و هم تيم او فوتس��ال 
را ب��ه معناي واقعي در زمين پياده مي كنند. 
حالا رفاقت ما هم حساس��يت هايي به وجود 
مي آورد.« او در م��ورد اينكه در ديدار مقابل 
تاسيس��ات مح��روم اس��ت و نمي تواند روي 
نيمكت بنشيند اينطور توضيح مي دهد: »در 
بازي ما مقاب��ل نماينده قم داور 2 پنالتي ما 
را نگرفت حالا هم تركش هاي آن گريبانگير 
ما مي شود. به جاي اينكه از ما دلجويي كنند 
مرا محروم كردند كه به هيچ عنوان درس��ت 
نبود چرا كه گزارشي كه به كميته انضباطي 
داده ش��ده بود كذب بود. من كلي گفتم كه 
همه ما 2 روز ديگر مي ميريم و دنيا ارزش��ي 
ندارد اما در گزارشي كه ارائه شد اعام كردند 

كه من به فرد خاصي اين مساله را گفتم.«

عب��اس ترابيان ريي��س كميته فني و 
توس��عه فوتس��ال درباره ش��رايط تيم ملي 
فوتسال در آستانه مسابقات جام ملت هاي 
آس��يا مي گوي��د: »نتايج گرندپ��ري برزيل 
و ب��ازي ب��ا تيم هاي آمري��كاي لاتين ما را 
نس��بت به گذش��ته خيلي اميدوارتر كرده 
اس��ت. تيم ملي شرايط بس��يار خوبي دارد 
و امي��دوارم اي��ن انگي��زه و ت��اش تا جام 
ملت ها ادامه داش��ته باش��د. احتمالا بعد از 
پايان مسابقات فوتس��ال جام جهاني زنان 
در گواتمالا، جلس��ه اي را براي ارزيابي سه 
تيم ملي فوتس��ال مردان، فوتبال ساحلي و 
فوتسال زنان برگزار كنيم. اين احتمال هم 
هس��ت كه زودتر و در بخش هاي جداگانه 

اين تيم ها را ارزيابي كنيم و با س��رمربيان 
و مسوولان فني اين تيم ها جلسه بگذاريم. 
من با اعضاي كادر فني تيم ملي فوتس��ال 
در ارتباط هس��تم. حتي فيل��م ديدارهاي 
نيمه نهاي��ي، رده بندي و فينال مس��ابقات 
فوتسال جنوب شرق آسيا را كه با خودم از 
تايلند آورده بودم، به علي صانعي مديرفني 
تي��م مل��ي تحوي��ل دادم ت��ا در ص��ورت 
همگروهي با يكي از تيم هاي ش��رق آسيا، 

شناخت خوبي از آنها داشته باشند.« 
ترابيان درباره حضور س��رمربي سابق 
تيم ملي اس��پانيا در اي��ران مي گويد: »بر 
خاف آنچه كه قبا اعام شده بود، خاوير 
لوزانو سرمربي پيشين تيم ملي اسپانيا به 
ايران نمي آيد. مدرسان اين دوره خسوس 
كالويرا از اس��پانيا، ماهاجان از هندوستان 
و الكس��اندر كوچتكوف از روسيه خواهند 
ب��ود. عل��ي تارقلي زاده ريي��س دپارتمان 
فوتس��ال AFC هم به اي��ران مي آيد. روز 
اول اي��ن دوره ب��ه هيات ه��اي فوتب��ال و 
كميته فوتس��ال تعل��ق دارد. روزهاي دوم 
و س��وم هم متعلق به باشگاه ها، سرمربيان 
و مديران اس��ت ك��ه باي��د در آن حضور 
داش��ته باش��ند. هدف برگزاري اين دوره 
اين اس��ت ك��ه ابعاد مختلف فوتس��ال در 
ايران به عنوان يك كش��ور پيشرو در اين 
رشته بررس��ي و توانبخشي شود و سپس 
 شاخص هاي پيشرفت براي كشورهاي ديگر 

استفاده شود.«

س��يدمهدي ابطحي س��رمربي شهروند 
ساري پيرامون جو ساري و شعارهايي كه عليه 
وي سر داده ش��ده مي گويد: »ساري طرفداران 
فوق الع��اده اي دارد و بايد اين س��رمايه را حفظ 
كنيم. به هر حال بنده حتي اگر س��رمربي تيم 
ديگري باشم، دوس��ت دارم تماشاگر در سالن 
بوده و رابطه خوبي وجود داش��ته باشد. در حال 
حاضر بهترين تماشاگران ايران را ساري دارد.« 
او درب��اره اينكه آيا از داخل تيم خط داده ش��د 
تا عليه وي ش��عار داده ش��ود اينطور مي گويد: 
»به ش��خصه هنوز به اين مس��اله يقي��ن پيدا 
نكردم ولي ما كس��اني را در داخل تيم داشتيم 
كه به بن��ده كمك مي كردند يا كس��اني كه در 
ساري از دوس��تان من بودند، آنها گفتند چنين 
قضيه هاي��ي وجود دارد و با چش��مان خودمان 
ديديم فان ش��خص از تيم تان به فان شخص 
اش��اره كرد و آنها نيز شروع به سر دادن شعارها 
كردند ولي بنده هنوز به اين مس��اله يقين پيدا 

نكردم و نمي توان با قاطعيت حرف زد. يك اتفاق 
بدي در س��اري افتاده كه بايد اول با مسوولان 
س��اري صحبت كنم زيرا اين اتف��اق خيلي بد 
است. ابتدا بايد با مس��وولان آنجا صحبت كنم 
اما اگر نتوانم حل كنم، آن موقع مسائل را بازگو 
مي كن��م تا چني��ن اتفاقاتي رخ نده��د. يكي از 
كارهايي كه از ورزش باي��د نتيجه بگيريم، اين 
است كه كار تربيتي بكنيم تا خروجي فرهنگي 
داشته باشد ولي اگر خود تيم ها كارهايي بكنند 
كه ضد آن باشد، آن وقت چه انتظاري مي توان 
داش��ت كه خروجي مناس��ب و درستي داشته 
باشيم.« ابطحي درمورد صحبت هاي مسوولان 
ش��هروند با چند گزينه براي هدايت اين تيم و 
اينكه آيا با وي تس��ويه حس��اب شده است يا نه 
مي گويد: »در ح��ال حاضر كه چني��ن اتفاقي 
نيفتاده اس��ت و مس��وولان نيز اگ��ر تصميمي 
گرفت��ه اند، بن��ده اطاعي ندارم. پ��س از بازي 
هفت��ه دهم مقابل ياس��ين پيش��رو بنده اعام 
كردم مي توانيد مرب��ي دلخواه خود را بياوريد و 
از آنها خواس��ته بودم اجازه دهند از ساري بروم 
اما با آن موافقت نكردند و از من خواستند بمانم. 
بن��ده به آنها گفتم اگر بمانم ب��ا توجه به جواني 
تي��م و مصدوميت بازيكنان ش��رايط س��خت 
مي شود و كارمان دشوار اس��ت و از طرفي پول 
آنچناني نيز نداريم ك��ه بتوانيم بازيكن اثرگذار 
ج��ذب كنيم. به عنوان مثال ف��رش آرا بازيكن 
برزيلي ج��ذب ك��رده و دبيري ه��م بازيكني 
خارجي جذب نموده است زيرا توانايي پرداخت 
پول را داش��تند. روي همين اس��اس من از آنها 
خواس��تم هم��كاري بكنن��د و تماش��اگران را 
متقاع��د و تفهيم كنند تا مش��كلي پيش نيايد. 
 تا كنون نيز تسويه حسابي براي قطع همكاري 

صورت نگرفته است.«

شمسايي: گل به خودي زدم تا سر زبان ها بيفتم!

خوراكچي: با گزارش كذب مرا محروم كردند

ترابيان: لوزانو به ايران نمي آيد

ابطحي: هنوز تسويه حساب نكردم

من سال هاست ايران ورزشي مي خونم. انصافا يك سر و گردن 
از س��اير نشريات ورزش��ي بالاتره به لحاظ حفظ بي طرفي، رعايت 
حريم ها، تحليل هاي منطقي و علمي و مخصوصا تفس��ير و بررسي 
و پوش��ش اخبار ليگ ه��اي اروپايي )كه البته در خصوص س��رعت 
پوشش و انتش��ار خبر بازي هاي اروپايي، يكي دو روز هست شاهد 
تاخير يكروزه ايران ورزش��ي هس��تيم.  اي كاش مي شد اين نقيصه 
برطرف ش��ه( از اين نقيصه كه بگذريم، همواره بهترين تحليل ها رو 

در خصوص فوتبال اروپا من در روزنامه شما خوندم. 
نكته اي كه به ذهنم مي رسه در كنار اين همه نقطه قوت، اينه 
كه چرا بعد از رفع مش��كل بحران كاغذ كه دو س��ال قبل يهو نمود 
پيدا كرد و همه نش��ريات رو درگير كرد، شما ديگه از كاغذ گاسه 
اس��تفاده نمي كنين؟  حيف اين پوس��ترهاي به اين زيبايي نيست 
ك��ه روي كاغذ معمولي چاپ مي كني��ن؟  اصا دقت كردين چقدر 
كيفيت و زيبايي عكس رو كاهش مي ده؟  متاس��فانه حتي كيفيت 
كاغذ مورد استفاده شما، در مقايسه با ساير روزنامه هاي ورزشي كه 
فقط دو صفحه رنگي كار مي كنن هم پايين تره چون بالاخره ش��ما 
ك��ه اين كاره ايد، مي دونين كاغذ كاهي ه��م با كاهي فرق مي كنه.  
اصا چرا ج��اي دور بريم، كاغذ مورد اس��تفاده خود روزنامه ايران 
رو مقايس��ه كنيد با ايران ورزشي.  خيلي فرق معامله است. همون 
كاغذ معمولي روزنامه ايران كه نه قراره و نه نيازي هس��ت پوس��تر 
چاپ كنه، به ش��كل كاما محسوسي بهتراز شماست كه مخاطباني 
از قش��ر نوجوان گرفته تا ميانسال و حتي شايد بشه گفت كهنسال 
رو هم در بر مي گيره،  من كاما يادمه يه دوره اي پيش از گاس��ه 
شدن روزنامه ايران ورزشي، شما از كاغذ معمولي فوق العاده بهتري 
اس��تفاده مي كردين. هنوزم اون پوس��ترهاي يادگاري علي دايي و 
خداداد عزيزي و... دارم. كاغذ گاس��ه نبود ول��ي كاغذ خوبي بود. 
حالام ش��ايد بگين خرج ما از موسسه ايران جداست و خودگردانيم 
و پول مون نمي رس��ه حتي فرم يك ورق ابتدايي و انتهايي روزنامه 
رو گاس��ه كنيم، دست كم يخورده س��ليقه به خرج بدين، همين 
دو صفح��ه اي كه گفتم رو با كاغذ بهتري چ��اپ كنين مگه چقدر 
فرق قيمت مي ش��ه؟  ب��ه نظرم اينجا ديگه بحث هزينه ها نيس��ت. 
بحث زيبايي شناس��يه كه ان��گار براي گردانندگان نش��ريه اهميت 
دس��ت چندم داره.  همه جذابيت ي��ه روزنامه به تحليل هاي خوب 
و بي طرفي و... نيس��ت. عناصر زيبايي شناس��انه هم جايگاه ويژه اي 
دارن تو اين زمينه.  فكر مي كنم نگاه تون در اين ارتباط قدري بايد 
عوض ش��ه. بعيد مي دونم بهبود كيفيت فرم تك برگي پشت و روي 
جلد روزنامه اونقدر كه مي گيد، تو افزايش هزينه ها موثر باش��ه. به 
ويژه ك��ه مي تونه جذابيت زيادي براي س��فارش دهندگان آگهي ها 

ايجاد كنه. زياد حرف زدم. 
يكخواننده-باتشكراززحماتباارزشتون

ايرانورزشي:خوانندهگرامي،استفادهازكاغذگلاسه
ب�رايروزنامهكهاس�تفادهروزم�رهدارد،چن�دانمنطقي
واقتصادينيس�ت.ازتوجهش�مابهايرانورزش�يبس�يار

سپاسگزاريم.

با سام و خسته نباشيد و آرزوهاي بيشمار براي موفقت همگي 
ش��ما عزيزان. يك تقاضا دارم از حض��ور محترمتان، البت��ه با اجازه. 
لطفا اينقدر اين ميكروفن را جلوي اين بازيكناني كه يك عمر اس��ت 
فوتبالشان به پايان رسيده اس��ت و براي 2۰ و يا شايد ۳۰ سال است 
كه داريم به خاطر يك گل يا يك شوت و يا يك پاس به آنها از سر تا پا 
تعظيم مي كنيم و احترام مي گذاريم، نگذاريد. راستي مطالب خواهر 
گرامي خانم س��ميرا ش��يرمردي را هم هرگز از دست نمي دهم چون 
بس��يار پر محتوا مي نويسند. به ايشان س��ام و عرض احترام بنده را 

برسانيد. خيلي سپاس از زحمات همه شما گراميان. 
مسعودطلاچيانازشهرتوسان،ايالتآريزونا

ايرانورزشي:باتشكرازتوجهشما.
واقعا ما هم با مطلب پنج شنبه حميدرضا عرب در مورد برخورد 
متفاوت با كرار و زندي موافقيم. واقعا چطور مي شود كه با دو بازيكن 
آن هم در يك مورد دو جور متفاوت رفتار كرد. داس��تان حضور كرار 
در اس��تقال از همان يك م��اه قبل بايد خاتم��ه مي پذيرفت و ديگر 
حضور فيزيكي اش هيچ س��ودي به حال اس��تقال ندارد اما داستان 
فريدون زندي چيز ديگري است. اين بازيكن برعكس كرار، همچنان 
عاقه مند به حضور در استقال بود اما اتفاقاتي افتاد كه مانع ورودش 
به استقال ش��د و به طور غيرمستقيم دليل آن را گفت. حالا اگر اين 
طرز بيان زندي عده اي را در باشگاه اذيت كرد اين ديگر برمي گردد به 

درون باشگاه و اتفاق هايي كه در آن رخ مي دهد. 
محمودفخرالحاج-قم
 قهرماني در ليگ و جام حذفي با حق  كشي و ناداوري و چيدمان 
داوري ها و سوت هاي مش��كوك، آن هم به ضرر پرسپوليس يك اما 
بيشتر نيس��ت. وجدان هايي س��وخته كه آمال و آرزوهاي ميليون ها 
هوادار س��رخ را ه��دف طولاني م��دت در اين چند س��ال گرفته  اند. 
اش��تباه هايي كه از سهوي بودن گذش��ته و رنگ واقعيت به روشنايي 
روز به خود دارد. اگر نگاهي به بازي هاي چند س��ال اخير پرسپوليس 
با 2 تيم اصفهان��ي در ليگ و حذفي بيندازيم و نظرات كارشناس��ان 
داوري را مرور كنيم، يك نكته هميش��ه مويد و آش��كار اس��ت و آن 
ضرر پرس��پوليس از داوري و آن هم جلوي تيم هاي اصفهاني اس��ت. 
همان هايي كه با چينش تيم داوري، قهرماني س��ال قبل را از تراكتور 
گرفتند و اينك پرس��پوليس را از رقابت س��الم )با ن��اداوري و اعمال 
محروميت ها ب��راي بازيكنان( حذف كردن��د. همان هايي كه طارمي 
را در ب��ازي قبل حذفي اخراج و با اش��اره داور چهارم ب��ه دروازه بان 
اول تي��م، بدون دليل كارت نش��ان دادند تا اي��ن بازيكن جلوي تيم 
محبوب اصفهاني  شان نباش��د. همان هايي كه در ليگ، برخورد توپ 
با پهلوي بنگ��ر را پنالتي براي اين تيم اصفهان��ي گرفتند و با ديكته 
به داور شهرش��ان القاي ناداوري پرسپوليس و س��ايپا را نمودند. يك 
سوال دارم؛ آيا خوشي 2 روزه دنيا به حق  الناس و جواب دادن آخرت 
مي  ارزد؟ آيا دنيا نمي بيند؟ آيا قحط الرجال اس��ت كه افسار فوتبال به 
دس��ت يك عده خاص باش��د؟ فوتبال را تعطيل و اول فصل 2 جام را 

تقديم 2 تيم خاص كنيد. 
يكپرسپوليسيدوآتشه
با سام و درود و خسته نباشيد به تمام كارمندان ايران ورزشي، 
باور كنيد هر روز روزنامه ايران ورزش��ي را تهيه مي كنم و پوسترهاي 
آن را نيز آرشيو مي كنم. از ايران ورزشي هاي عزيز تقاضا دارم پوستر 

علي دايي سلطان فوتبال ايران را چاپ كنند.
سيدمصطفي شریعت نيا – ساري

چرا مس��وولان ورزش از همان ابتدا مجوز استخدام محمدعلي 
شجاعي با آنكه رييس فدراس��يون تيراندازي بود را براي خزانه داري 
كميته ملي المپي��ك صادر كردند؟ اف��راد بيكار كم داري��م يا اينكه 
ش��خص قاب��ل اعتماد ديگري نداش��تيم ك��ه خزانه دار ش��ود؟ البته 
جسارت به شجاعي نشود مقصر اصلي مس��وولان ورزش هستند كه 

مجوز چنين استخدام هايي را صادر مي كنند.
يكخواننده

چرا فدراسيون واليبال در تعيين س��رمربي تيم ملي كشورمان 
اين دست و آن دست مي كند؟ بالاخره يا لوزانو يا آناستازي، بين اين 
دو يك��ي را زودتر انتخاب كنند. مربي تي��م ملي در حال حاضر چون 
مسابقات ليگ در حال برگزاري است مي تواند بازيكنان تيم ملي را از 

داخل ليگ گلچين كند.
سبحان احمدي – كرمانشاه

س��ام. از لحاظ اخاق مداري، به نظر من تمام فوتباليست هاي 
ليگ برتر كش��ورمان، مخصوص��ا بازيكنان حاشيه س��از يا همچنين 
دروازه باناني كه در ليگ امسال تنيش ايجاد كردند، بايستي از وحيد 
طالب لو درس اخاق ورزش��ي ياد بگيرند. وحي��د طالب لو دروازه بان 
صب��ور و بدون حاش��يه اي اس��ت، حس��ابي در اختيار تيم اس��ت و 
تاكتيك هاي كادر فني را به نحوه احسن اجرا مي كند. تيم استقال و 
طرفداران آبي بايستي قدر اين بازيكن ارزشمند و با اخاق را بدانند.
حميد ستوده – تهران
مي بينيد ندانم كاري مسوولان باشگاه استقال در مورد قرارداد 
جاس��م كرار به چه جايي رس��يده اس��ت كه اين بازيكن مي گويد در 
قرارداد من بندي هس��ت كه اگر باشگاه استقال با جدايي ام موافقت 
نكن��د، بايد 25۰ ه��زار دلار غرامت ب��ه من بدهد. نمي دانم باش��گاه 
استقال با اين همه اطاع رس��اني فوتبال كه در شبكه هاي اينترنتي 
مهيا اس��ت، چرا تصميم مي گيرد با بازيكنان ناهنجاري مثل جاس��م 

كرار قرارداد ببندد.
ساجدي – اهواز
به نظر من تعطيلي مسابقات نه تنها دردي را در فوتبال ملي دوا 
نمي كند بلكه باعث بي نظمي و حاشيه سازي در ليگ فوتبال هم مي شود.
بهرامسروش-اصفهان
تقدير و سپاس از زهرا نعمتي، به خاطر كسب سهميه المپيك و 
پارالمپيك در رشته تيراندازي. اميدوارم شاهد درخشش اين قهرمان 

در مسابقات المپيك و پارالمپيك باشيم.
مهوش – تهران
سام. مصدوميت سعيد معروف كاپيتان تيم ملي كشورمان به 
كجا كشيد؟ آيا مش��كل خاصي براي اين بازيكن ارزشمند كشورمان 
ايجاد شده است كه قادر نيست در بازي هاي ليگ برتر واليبال حضور 

داشته باشد؟
بي نياز – اروميه

محم��د كش��اورز كاپيتان تيم ملي فوتس��ال 
اي��ران با انتق��اد از صداوس��يما ب��ه خاطر پخش 
نكردن مسابقه هاي فوتس��ال مي گويد: »متاسفانه 
صداوس��يما رويه خوبي نس��بت به فوتسال ندارد 
و در چند س��ال اخير اي��ن ورزش را منزوي كرده 
اس��ت. حالا اينكه هيچ يك از بازي هاي گرندپري 
را پخ��ش نكرد يك طرف، ولي خيلي حيف ش��د 
كه فينال بازي ها را پخش نكردند. قبل از اين هم 
در جام باش��گاه هاي آسيا بازي هاي تيم تاسيسات 
دريايي را پخش نكردند. اصا صداوسيما به فوتسال 
اهمي��ت نمي دهد، به همين علت، فوتس��ال براي 
گرفتن اسپانس��ر به مش��كل مي خورد. صداوسيما 
بازي هاي ليگ فوتسال را هم پخش نمي كند و در 
كل شايد به زور فقط يكي از بازي ها را پخش كند 
كه با اين اوصاف ش��رايط مناس��بي براي فوتسال 
پي��ش نمي آيد. تا وقت��ي كه صداوس��يما بازي ها 
را پخش نكند فوتس��ال براي گرفتن اسپانس��ر به 
مش��كل برمي خورد. ورزش حرفه اي و ورزشي كه 
بخواهد پولس��از باشد به صداوس��يما نياز دارد كه 

اميدوارم اين مشكل رفع شود.« 
او درب��اره بازي با برزي��ل در فينال تورنمنت 
گرندپري مي گويد: »روز بازي با برزيل مي توانست 
روزي باش��د كه تيم ملي فوتس��ال اين كش��ور را 
شكس��ت دهيم ولي متاسفانه شانس با ما يار نبود 
عاوه بر اين تيم برزيل 7 الي 8 هزار نفر تماشاگر 
در سالن داشت و با حمايت تماشاگران و تجربه اي 
كه داش��ت توانس��ت روي تيم ما فش��ار بياورد و 
گل هاي��ي به ثمر برس��اند ول��ي در ادامه ما نبض 
بازي را به دس��ت گرفتيم و كاما به بازي مسلط 
بوديم و سه تا از گل ها را جبران كرديم ولي وقت 
بازي تمام شد و نتوانستيم برنده ميدان باشيم. 5 
ب��ازي  كه در گرند پري داش��تيم بازي هاي خوبي 
بودند مخصوصا اينكه اين بازي ها قبل از بازي هاي 
آسيايي انجام شد و توانست يك آمادگي را به تيم 
بدهد. ما در نيمه دوم بازي با برزيل بسيار به بازي 
مسلط بوديم و همه بچه ها بسيار خوب و جسورانه 

بازي كردند. در ش��هري كه م��ا بوديم ايراني زياد 
نبود در نتيجه كل تماش��اگران سالن همه طرفدار 

برزيل بودند.« 
كشاورز درباره هدايت تيم ملي توسط مربيان 
ايراني مي گويد: »خوش��حالم كه تيم ملي دس��ت 
يك گروه ايراني اس��ت و ايراني ها مي توانند براي 
كشورش��ان افتخارآفريني كنند چون اعتقاد دارم 

مربي هاي تواناي  بس��يار زي��ادي در ايران داريم و 
حت��ي مي توانيم به كش��ورهاي ديگ��ر مربي هم 
بدهيم. مثالش ناصر صالح اس��ت كه براي هدايت 
تيم ملي كره جنوبي به آن كشور رفته است. كادر 
فني بايد وقت داش��ته باشد تا بتواند برنامه هايش 
را پي��اده كند چون كار تيم مل��ي با يك ماه و دو 
ماه به جايي نمي رسد و اگر ما به آنها اعتقاد داريم 

بايد فرصت مناسبي هم در اختيارشان قرار دهيم. 
ان ش��اءا... بتوانيم براي قهرماني آسيا راه خوبي را 
پيش بگيريم. ش��رايط فوتس��ال ما بد نيست ولي 
مش��كل اينجاس��ت كه بيشتر در حاش��يه به اين 
ورزش پرداخته مي ش��ود در حالي كه اين ورزش 
پتانس��يل اي��ن را دارد ك��ه خيلي از اي��ن بزرگتر 

شود.«

محمد كشاورز: خوشحالم كه تيم ملي دست مربيان ايراني است

صداوسيما فوتسال را منزوي كرده است 
صداي محمد 
كشاورز، بازيكن 
بي سر و صداي 
فوتسال ايران 
هم درآمده 
است. كشاورز 
كه سال ها 
است در تيم 
ملي ايفاي 
نقش مي كند از 
بي توجهي هاي 
صدا و سيما به 
فوتسال گله 
دارد. كشاورز 
انتقادي را 
مطرح مي كند 
كه حسين 
شمس، وحيد 
شمسايي و ديگر 
بزرگان فوتسال 
هم بارها 
بر آن تاكيد 
كرده اند...
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حيف كه كاشي نيلو از ليگ حذف شد

هفته پانزدهم ليگ يك

 تقابل دست نشان با نساجي
رويارويي ميثاقيان و مرزبان

ش��ايد خيلي نيازي نباش��د تا تمام 
بازي ه��اي هفته پانزدهم را م��رور كنيم. 
همين كه چش��م مان به دو ب��ازي بيفتد 
حساسيت و جذابيت بازي هاي اين هفته 
صدرنش��ين  پيكان  مي ش��ود.  مش��خص 
ميزبان خونه به خونه اس��ت. روي نيمكت 
دو تي��م مربياني نشس��ته اند كه روزگاري 
نه چن��دان دور همكار ب��وده و روي يك 
نيمكت مي نشستند. بدون شك اين بازي 
ديدن��ي خواهد بود. اما در قائمش��هر هم 
يك رويارويي جذاب را ش��اهد هس��تيم. 
نادر دست نشان باز هم به ورزشگاه شهيد 
وطني مي رود اما اين بار براي رويارويي با 
نساجي، تيمي كه با آن به فوتبال معرفي 
ش��د. در اردبيل، تيم شهرداري كه از سه 
بازي اخير محم��د احمدزاده هفت امتياز 
گرفته ميزبان فولاد يزد اس��ت. سه امتياز 
اين ب��ازي اندوخته خوبي ب��راي روزهاي 
آينده خواهد بود. تيم گيتي پسند اصفهان 
ك��ه هفته گذش��ته از خونه ب��ه خونه در 
بابل يك امتياز گرفت حالا ميزبان پارسه 
تهران اس��ت. تساوي ش��ايد براي پارسه 
نتيج��ه خيل��ي بدي نباش��د ام��ا اصا به 
درد گيتي پس��ند نمي خورد. پاس همدان 
هم ك��ه گفته گذش��ته در اراك 2 - يك 
به آلومينيوم باخت ام��روز از نفت آبادان 
پذيراي��ي مي كند. فقط پي��روزي در اين 
ب��ازي مي تواند تيم قع��ر جدولي پاس را 
اميدوار نگه كرد. داماش گيان در رش��ت 

ميزب��ان خيبر خرم آباد اس��ت كه حالا به 
 AL حكم نهايي كميت��ه انضباطي مقابل
هرم��زگان ۳- صفر بازنده ش��د و به رده 
هفدهم س��قوط كرد. مجي��د جهانپور هم 
براي بهبود جايگاه داماش بايد سه امتياز 

اين بازي خانگي را حفظ كند.
اما فجرسپاسي ش��يراز كه به خاطر 
تفاضل كمتر در جاي��گاه دوم قرار دارد و 
حواس��ش هم به بازي پي��كان با خونه به 
خون��ه در تهران اس��ت از AL هرمزگان 
پذيراي��ي مي كند. باي��د منتظر بود و ديد 
در پاي��ان بازي امروز ص��در جدول تغيير 
مي كند يا اينكه با به دس��ت آمدن نتايج 

مشابه اتفاق خاصي نمي افتد.

بازي مس كرم��ان و AL اراك هم 
ك��ه در جدول فاصل��ه دو امتيازي دارند 
اهميت بسياري دارد. گل گهر سيرجان 
هم كه حالا قاسم شهبا را پس از مدت ها 
به عنوان س��رمربي كنار خ��ود ندارد به 
بوشهر رفته اس��ت. ايرانجوان و گل گهر 
هم امتيازن��د. در آخرين ب��ازي هم نفت 
رفسنجان  ميزبان مس  مسجدس��ليمان 
خواه��د بود. نفتي ها هفته گذش��ته ۳ - 
ي��ك باختند و مس رفس��نجان ۳ - يك 
حريف��ش را شكس��ت داد. اگر بازي هاي 
اين هفته كمتر با نتيجه تساوي به پايان 
برسد ش��اهد تغييرات زيادي در جدول 

خواهيم بود.

نس�اجیمازندران– ماش�ينس�ازیتبريز)شهيد
وطنیقائمشهر(،ساعت:14:15

داور: علی سيدعلی 
كمك ها: حسن توماری، مياد قاسمی

پي�كانتهران– خونهبهخونهبابل)ش�هدايش�هر
قدس(،ساعت:14:30

داور: رضا مهدوی 
كمك ها:  اميرآشور ماهانی و اميد افخمی

ش�هرداریاردبي�ل– فولادي�زد)تخت�یاردبيل(،
ساعت:14:30

داور: علی احمدی 
كمك ها: بابك عباسقلی زاده، رضا درويشی

گيت�یپس�نداصفه�ان– پارس�هته�ران)آرارات
اصفهان(،ساعت:14:30

داور: هادی مسلمی 
كمك ها: عليرضا كناری، حامد صفايی

پ�اسهمدان– صنعتنفتآب�ادان)قدسهمدان(،
ساعت:14:30

داور: حميد حاج ملك 
كمك ها:  محمد بوالحسنی، رحيم حاجيلو

دام�اشگي�لان– خيب�رخرمآباد)ش�هيدعضدی
رشت(،ساعت:14:30

داور: بابك وسيله بر 
كمك ها: براتعلی مولوی و محمد طالبی

فجرسپاسیشيراز– آلومينيومهرمزگان)حافظيه
شيراز(،ساعت:14:30

داور: جواد شرفی 
كمك ها: بهروز برون، عبدا... عبداللهی

مسكرمان– آلومينيوماراک)امامعلی)ع(كرمان(،
ساعت:14:30

داور: هادی حاجی عباسی 
كمك ها: عسگر محمدی و مرتضی كاظميان

ايرانجوانبوشهر– گلگهرسيرجان)شهيدبهشتی
بوشهر(،ساعت:14:45

داور: جواد رحيم زاده 
كمك ها: محمد عطايی، اميرمحمد داودزاده

نفتمسجدس�ليمان– مسرفسنجان)شهيدبهنام
محمدیمسجدسليمان(،ساعت:15

داور: محمد ملكی 
كمك ها: مهدی سيفی، محمدرضا فتحی

برنامه و اسامی داوران

جريمــــــــــــه نقـــــــدی 2 تيــــــــــــم ليــــــگ يكـــــــــــی
كميته انضباط��ي آراي خود را در خصوص تيم هاي ليگ هاي دس��ته 
اول و دوم فوتبال كش��ور صادر كرد. بازي دو تيم پيكان تهران و صنعت 
مس رفس��نجان از س��ري رقابت هاي ليگ يك برگزار و از سوي برخي 
از مس��وولان باشگاه پيكان تخلفاتي مبني بر ورود به رختكن داوران به 
همراه سرپرست تيم و اهانت به داوران مسابقه، رخ داد. برهمين اساس 
باشگاه پيكان طبق ماده 57 آيين نامه انضباطي به پرداخت ۳۰ ميليون 
ريال جريمه نقدي محكوم ش��د. رأي صادره قطعي اس��ت. همچنين 
درمسابقه دو تيم نفت مسجدسليمان و پارسه تهران از سوي تماشاگران 

تيم نفت مسجدسليمان تخلفاتي مبني بر فحاشي به داور بازي رخ داد. 
اين تيم طبق ماده 79 آيين نامه انضباطي به پرداخت 7۰ ميليون ريال 
جريمه نقدي محكوم ش��د. همچنين كميته انضباط��ي اعام كرد در 
صورت تكرار تخلفات در مسابقات آتي، برگزاري ديدارهاي خانگي اين 
تيم بدون حضور تماشاگران خواهد بود. ضمن اينكه سيدفراز فاطمي، 
مربي تيم پارسه تهران به دليل اعتراض و اهانت به داور بازي بعد از پايان 
مس��ابقه، طبق بند هاي چهار و پنج ماده 66 آيين نامه انضباطي به يك 
جلس��ه محروميت از همراهي تيم خود و پرداخ��ت 1۰ ميليون ريال 

جريمه نقدي محكوم ش��د. در بازي دو تيم فولاد يزد و پيكان تهران از 
سوي تماش��اگران تيم فولاد يزد فحاشي نسبت به داور مسابقه صورت 
گرفت. اين تيم طبق ماده 79 بايد مبلغ 7۰ ميليون ريال جريمه نقدي 
پرداخت كند. در صورت تكرار تخلفات تماشاگران در مسابقات آتي، طبق 
صراحت آيين نامه انضباطي، بازي اين تيم در ديدار خانگي بدون حضور 
تماش��اگران خواهد بود. همچنين محمد انواري، سرپرست تيم فولاد 
يزد به دليل رفتار زننده و غيرورزش��ي طبق بند پنج ماده 66 آيين نامه 
انضباط��ي به پرداخت 1۰ ميلي��ون ريال جريمه نقدي محكوم ش��د. 

 احمدزاده: خودمان را 
بازنده ندانستيم

محم��د احمدزاده س��رمربي تيم فوتبال 
ش��هرداري اردبيل درباره تساوي تيمش 
مقابل خيبرخرم آباد در ثانيه هاي پاياني 
مي گوي��د: »م��ا در حالي كه س��ه بار از 
حريف خود عقب افتاديم اما با اين تفكر 
كه بازنده نخواهيم بود توانستيم شرايط 
را ب��ه نفع خود تغيير دهيم. در حالي كه 
بس��ياري از تيم ها عقب افتادگي خود را 
نمي توانن��د از دقيقه 9۰ ب��ه بعد جبران 
كنند اما تيم ش��هرداري تمركز و قدرت 
و آگاهي خود را نش��ان داد و بازي را به 
تساوي كشاند. بازيكنانم دوندگي زيادي 
داش��تند و تمام توان خ��ود را براي اين 
ب��ازي گذاش��تند. گرفتن ي��ك امتياز از 
اين بازي سخت و نفس��گير خوب بود و 
ناراضي نيس��تيم.« او درب��اره تيم خيبر 
مي گويد: »اين تي��م يكي از نمايش هاي 
بزرگ و خوب خ��ود را در روزي كه فكر 
مي كرديم مي بريم، نشان داد و ثابت كرد 
كه تيم خوب و قدري اس��ت. دوندگي و 
جنگندگي دو حرب��ه خيبر خرم آباد در 
بازي ب��ود كه به اين تي��م كمك كرد تا 
بازي خوبي را در مقابل تيم شهرداري به 
نمايش بگذارد. م��ا اين تيم را به صورت 
تاكتيكي و فردي آناليز كرده بوديم البته 
باي��د تاكيد كنم ك��ه نق��اط ضعف اين 
تيم بيش��تر فردي بود ن��ه تاكتيكي.« او 
درباره تماش��اگران تي��م خيبر مي گويد: 
»تماشاگران بسيار خوب بودند و تنها به 
تشويق تيم خود پرداختند و مشكلي در 

اين خصوص نبود.«

حيدرزاده: نساجي به 
بائو نياز ندارد

ميث��م بائو كه در بازي نس��اجي – نفت 
مسجد سليمان به تعويض خود از سوي 
س��رمربي تيم معترض ش��ده ب��ود فعا 
جايي در تركيب اين تيم نخواهد داشت. 
حيدرزاده، مديرعامل باش��گاه نساجي با 
اشاره به اينكه باش��گاه نساجي بالاترين 
ق��رارداد را ب��ا ميث��م بائو امض��ا كرده و 
حتما ب��ه وجود اين بازيكن نيازمند بوده 
مي گويد: »رفتار ميثم در اين بازي براي 
ما قابل درك نبود. بعد از اين اتفاق او در 
فض��اي مجازي اش اعام كرد به زودي از 
نساجي جدا خواهد ش��د. بائو در جلسه 
كميته انضباطي باشگاه هم شركت نكرد 
و هم��ه اينه��ا، كار او را براي بازگش��ت 
سخت كرده است. ضمن اينكه بابت اين 
رفت��ار عذرخواهي نكرده اس��ت. در حال 
حاضر باشگاه به وجود اين بازيكن نيازي 
ندارد و ب��ه زودي تصمي��م نهايي اتخاذ 
خواهد ش��د.« حيدرزاده درب��اره بازي با 
ماشين سازي تبريز كه هدايتش بر عهده 
نادر دست نش��ان است اينطور مي گويد: 
»اين بازي حساس و در عين حال جذاب 
اس��ت و مي تواند به ب��ازي خوبي تبديل 
ش��ود. تيم نس��اجي در هفته ه��اي اخير 
خوب بازي كرده و خوب نتيجه گرفته و 
ماشين س��ازي هم يكي از مدعيان صعود 
اس��ت. با ليدره��ا و همچنين مس��وول 
كانون ه��واداران صحبت هاي لازم براي 
حف��ظ حرمت نادر دس��ت نش��ان انجام 
 شده و من يقين دارم به نادر دست نشان 

بي احترامي نخواهد شد.«

طلايي منش: سه امتياز بازي با نفت را مي خواهيم

دلگرم: بازی با مس شش امتيازي است

س��رمربي پ��اس هم��دان باخت تيم��ش مقابل 
آلوميني��وم اراك را باور ندارد. رضا طايي منش 
در اي��ن ب��اره مي گويد: »هفته گذش��ته با وجود 
اينكه شايس��ته برت��ري مقابل آلومينيوم س��ازي 
اراك بودي��م اما با ناباوري در وقت اضافه بازي را 
واگذار كرديم تا ش��رايط براي ادامه كار سخت تر 
ش��ود.« او درباره بازي با نفت آب��ادان مي گويد: 
»نفت آبادان از تيم هاي ريش��ه دار و مدعي ليگ 
يك اس��ت و بازي بسيار س��ختي در مقابل اين 
تيم پرمهره پيش رو داري��م اما بايد از اين بازي 

خانگي به س��ه امتياز برسيم. براي تغيير شرايط 
در جدول رده بندي و صعود چند پله اي نه تنها 
باي��د مقابل نفت آبادان به پيروزي برس��يم بلكه 
بايد منتظر باشيم تا تيم هاي بالاي ما در جدول 
رده بندي نيز امتياز از دست بدهند.« پاس براي 
بازي امروز تعدادي بازيكن مصدوم دارد: »در اين 
بازي همچ��ون ديدارهاي گذش��ته چند بازيكن 
اصل��ي را ب��ه دليل مصدومي��ت و جدايي از تيم 
در اختيار نداري��م و بايد با نفرات باقيمانده برابر 
نفت پرقدرت به ميدان برويم. باوجود مش��كات 
متعدد در هفته اي كه گذشت تمرينات فشرده اي 
را پشت سر گذاش��تيم و آماده بازي مقابل نفت 

هستيم.«
 اما توقع س��رمربي پ��اس از ه��واداران تيمش: 
»انتظار داريم هواداران ب��ه معناي واقعي تيم را 
در ط��ول 9۰ دقيقه تش��ويق كنند ت��ا بازيكنان 
با انگيزه مضاعف به دنبال گلزني و كس��ب س��ه 

امتياز باشند.«

غامرضا دلگرم س��رمربي تيم فوتبال آلومينيوم 
اراك درب��اره پيروزي تيمش مقابل پاس همدان 
مي گويد: »خوش��بختانه به لطف خدا و حمايت 
همه جانبه هواداران موفق به كس��ب سه امتياز 
بازي شديم اما از نظر فني بازيكنانم به هيچ وجه 
نتوانس��تند توقعات بنده را ب��رآورده كنند. البته 

در اي��ن ميان محرومي��ت و مصدوميت چند تن 
از بازيكن��ان كلي��دي و همچنين ش��رايط آب و 
هوايي كه موجب ش��د در هفته گذش��ته نتوانيم 
تمرينات خود را پيگيري كنيم باعث ش��د بازي 
نه چندان قابل قبولي را به نمايش بگذاريم. تيم 
پاس بر خاف موقعيت مكاني  كه در جدول دارد 
بازي كاما زيبايي به نمايش گذاش��ت و اين امر 
بيانگر اين اس��ت كه پاس از تيم هاي ريش��ه دار 
كش��ور اس��ت و در ادامه فصل مي تواند در جمع 
مدعيان صعود قرار گيرد.« دلگرم درباره بازي با 
مس كرمان مي گويد: »بدون شك در كرمان يك 
بازي سخت و شش امتيازي را در پيش داريم به 
همي��ن رو بايد كاما ب��ا برنامه ريزي پا به ميدان 

بگذاريم تا بتوانيم پيروز از بازي خارج شويم.«


